
  
 

 
 

 
 
 
 
Urjalan Rotaryklubi   Kokousmuistio                   Tiistai 29.8.2023 
 
Klubikokous nro   3/2023  
 
 
Läsnä 6 jäsentä (bouldatut): 
  
Cavén Heidi, Hirvonen Hannu, Honkaniemi Jaakko, Iivanka Jari, Kainu Janne, 
Kettunen Heikki, Kovero Teemu, Lahdenperä Seppo, Leppälä Seppo - sihteeri, 
Lukkaroinen Ahti past presidentti, Närvänen Tuomo, Nummela Jorma, Pehkonen Timo, 
Puustinen Veli-Kalle kunniajäsen, Saha Heikki, Tallbacka Jari, Uutela Sami, Virtanen 
Eero -presidentti, Visa Ari, Vuori Ilkka 
 
 
Käsitellyt asiat: 
 
1. Kokouksen avaus 

 
Presidentti avasi kokouksen klo 18.05 
 

2. Vieraat 
 
Aaro Söderlund AG 
Juha Karjalainen  
 

3. Onnittelut 
Syntymäpäiviään ovat viettäneet:   
Nimipäiviään ovat viettäneet: 
Klubi onnittelee juhlijoita! 
 

4. Paikkaukset 
 
--- 
 

5. Tietokilpailukysymys 
 
Kysymysvuoro Heikki Kettunen.   
 
Kysymys kuului mikä on puulaji (ainoa) joka ei pysy pinnalla? 
 
Oikea vastaus on Seetri. Tiesi mm. Veli Eero (arvottiin). 
 
 
 



6. Kokouksessa asiana 
 
6.1 Kuvernöörin ja apulaiskuvernöörin vierailu. 
 
Veli kuvernööri Aaro Söderlund kertoi rotaryvuoden teemasta ja Rotary Internationalin, 
sekä henkilökohtaisista tavoitteistaan Rotaryvuodelle 2023-24. 
 
Käytiin läpi kuvernöörin johdolla tehty hallituksen ja Urjalan Rotaryklubin SWOT-analyysi, 
jossa todettiiin klubimme: 
 

Vahvuudet:   Hyvä yhteishenki, joka näkyy mm. Urjalan Joulu-projektin  
                       toteuttamisessa vuosittain. Myös muissa projekteissamme. 

Klubin taloudellinen tilanne toteuttaa projekteja on hyvä. 
 
 Heikkoudet:  Uusien jäsenten saaminen on vaikeaa. 
 
 Uhat:   Alueen ikärakenne ei mahdollista uusia nuoria jäseniä. 
    Kilpailevat järjestöt; Leijonat ja Linnattaret, urheiluseurat jne. 

   Kilpailu ihmisten vapaa-ajasta on kova. 
 
Mahdollisuudet: Tampereen läheisyys voi antaa mahdollisuuksia? 
   Junan pysähtyminen jatkossa Urjalassa voi tuoda  

perheitä?    
 
Kuvernöörin puhe sisälsi paljon asiaa otsikoiden Yleinen, Mennyt ja Tuleva alta. 
 
Kuvernööri kertoi muutamien alueen klubien jäsenhankintamenettelyistä. Uutena esim. 
nuorille suunnattu ”Rotary-suunnistus” tapahtumissa tai julkisissa kohteissa kuten messut, 
kauppakeskukset tai vastaavat. Tavoite antaa uudella tavalla Rotarytietoutta ja saada sitä 
kautta uusia jäseniä klubeihin. Loimaalla esim. Sarka-museo. Veli Ahti ideoi, että Urjalassa 
kohteena/yrityksenä voisi toimia Makeistukku? 
 
6.2   
 
6.3   
 
 
7. Muut asiat 
 
7.1 Paino Punamusta Forssa painaa Urjalan Joulu-lehdet myös tänä vuonna. 
 
7.2. Veli Heikki K lähettää piakkoin mainostenkeruulistat. Mainokset syyskuun loppuun 
mennessä mainostajilta. 
 
7.3 Presidentti Eero kutsuu hallituksen koolle lähiaikoina koskien tilinpäätöstä 2022-23 ja 
syyskokousta. 
 
 
8. Seuraavien kokousten ohjelma: 

 
12.9.  Leena Hirvonen kertoo hunajan tuottamisesta/valmistuksen saloista. 
 



26.9   Patikointi + Laavu; Lamminharju Eero Virtanen, keskustellaan Hyvän palvelun  
          kunniakirjan ehdokkaista. Mahdollisesti jo päätös? 
 
10.10 Syyskokous 
 
 

9. Kokouksen päättäminen 
 
Presidentti päätti kokouksen klo 19.05 
 
 


